

**NU REWARDS 聯乘推廣優惠計劃**  
**Aura Art x Nu Skin**

**Promotion Period 優惠有效期: 01/11/2019 – 31/12/2020**

**Enrollment 報名:**

**Tel 電話: 2886 2359 / 9738 1525**

**Address: 1/F, 16 Matheson Street, Causeway Bay, Hong Kong**  
**地址 銅鑼灣勿地臣街 16 號 1 樓**

**Website 網址: [https://auraart.hk/index\\_tc.html](https://auraart.hk/index_tc.html)**

**Payment Method: Cash or EPS**

**付款方式 現金或 EPS**

**Available time slot: Every Mon-Sun 2-10pm, last entry is 7pm**

**可選擇時段 逢星期一至日下午二時至十時，最後開始時間為下午七時**

## Class/Workshop Details 課程/工作坊詳情

### 1) Selected art workshops Set A for Two 二人同時報讀以下一款 Set A 工作坊

Duration 時間: 3 hours 小時

Participant can choose from below Set A workshops 參加者可選擇以下任一 Set A 工作坊:

- Clock Jam 繪時光
- Wooden Art 木製品
- Russian Doll Art 俄羅斯娃娃
- Painting Jam on canvas 藝術繪畫 (30\*30cm, 30\*40cm, 40\*50cm)
- Tote Bag Art 布袋繪畫

All painting materials and one free drink is included 包括所有繪畫材料及一杯飲品.

Price 價格: \$450 for two 兩位 (Original Price 原價: \$640)



## 2) Selected art workshops Set B for Two 二人同時報讀以下一款 Set B 工作坊

Duration 時間: 3 hours 小時

Participant can choose from below Set B workshops 參加者可選擇以下任一 Set B 工作坊:

- Mosaic Art Box 馬賽克木工坊
- Sculpture Art 手造雕塑\*
- Neon-light Art 霓虹燈\*\*
- Terrarium Art 盤景藝術

All Painting materials and one free drink is included 包括所有繪畫材料及一杯飲品.

Remarks 備註:

\* Add \$30 per person for making your own sculpture with little pot

每位加\$30 可加選手造雕塑連小瓦缸

\*\* Additional Neonlight tube will cost \$100/set

額外霓虹燈每套 HK\$100

Price 價格: \$650 for two 兩位 (Original Price 原價: \$900)



### 3) Selected art Class for Two 二人同時報讀以下一款課程

Duration 時間: 1.5 hours 小時

Participant can choose from below classes 參加者可選擇以下任一課程:

- Chinese Art Painting Jam 中國畫
- Chinese Calligraphy Workshop 中國書法工作坊\*
- Painting Workshop 繪畫工作坊\*
- Seal Carving Workshop 篆刻工作坊\*

All Painting materials and one free drink is included 包括所有繪畫材料及一杯飲品.

Remarks 備註:

\* A tutor will be included in a workshop

工作坊包括一位導師

Price : \$750 for two (Original Price: \$1,200)



## Terms and Conditions 條款及條件:

1. Nu Skin Brand Affiliates or Members ("Participants") shall enjoy a discounted fee for enrolling the designated class or workshop at Aura Art with their NU REWARDS e-Card.  
Nu Skin 品牌專員或會員（「參加者」）憑NU REWARDS電子會員證可以優惠價於Aura Art報讀指定課程或工作坊。
2. Usage of the offer must be indicated when making reservation.  
參加者預約前須聲明享用此優惠。
3. Each workshop or class package is for 2 persons, one of the enrolled attendants shall be a Participant with NU REWARDS e-Card. Participants can purchase multiple workshop or class packages holding at the same timeslot at the discounted fee.  
每個工作坊或課程均以兩人為一單位，其中一位參加者必需是擁有NU REWARDS電子會員證的NU REWARDS會員，而這位參加者可以優惠價購買同一時段的多個工作坊或課程。
4. Participants shall present their NU REWARDS e-Card for identification on class date before attending class.  
參加者須於上課前出示NU REWARDS電子會員證以作識認。
5. Studio location is 2/F, 18 Matheson Street, Causeway Bay.  
上課地點於銅鑼灣勿地臣街16號1樓。
6. Bookings can be made from Monday to Sunday, between 14:00 - 22:00  
可於逢星期一至日下午二時至十時進行預約。
7. Bookings must be made at least 3 days in advance and are subject to availability.  
必需於開課日三日前預約，並視乎所報讀課程/工作坊的供應情況。
8. Payments must be settled in cash or by EPS  
付款方式為現金或EPS。
9. Special offers are not transferable and cannot be redeemed or exchange for cash and also cannot be used in conjunction with other promotional offers.  
優惠不得轉讓，不可兌換現金或與其他優惠同時使用。
10. Nu Skin Enterprises Hong Kong, LLC ("Nu Skin") and Aura Art have the absolute right to amend these Terms and Conditions in their sole discretion, and to suspend the special offers at any time without giving prior notice to the Participants. Nu Skin and Aura Art reserve the right of final discretion of interpretation and final decision of these Terms and Conditions.  
美國如新企業香港分公司("如新")和 Aura Art 絕對有權自行決定修改這些條款及條件, 及隨時終止本推廣而無需事先通知參加者，如新和 Aura Art對這些條款及條件保留最終解釋權和最終決定權。
11. In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.  
本條款及條件之中英文版本如有差異, 概以英文版本為準。